
Zápis z jednání zastupitelstva obce Nicov ze dne 2.3. 2020 

 

K bodu 1:  Starostka J. Čiefová přivítala přítomné a konstatovala, že při počtu 6 členů 
zastupitelstva je zastupitelstvo usnášení schopné. 

Přítomní členové zastupitelstva - J. Čiefová, E. Šašková, V. Šašek, A. Josefíková, J. Josefík, D.  
Steinbachová. Nepřítomen P. Steinbach. Hosté: Lenka Josefíková, Eva Křížová. 
Za zapisovatele byla zvolena místostarostka E. Šašková, za ověřovatele zápisu byli zvoleni D. 
Steinbachová a J. Josefík. 
Byl přečten program jednání zastupitelstva.  
 
Program včetně doplnění byl schválen 6 hlasy a zastupitelstvo se jím bude řídit. 
 
Program: 

1. Úvod 
2. Stanovení termínů a časů jednání zastupitelstva 
3. Činnost obce za měsíc únor 
4. Žádost - pronájem pozemku N95/20 
5. Žádost - pronájem pozemku N96/20 
6. Žádost - pronájem pozemku N97/20 
7. Svoz bioodpadu - doplnění programu 
8.  Různé( rozpočtové opatření  - doplnění programu) 
 

 
K bodu 1:   
Zastupitelstvo bylo zahájeno v 17:00. Starostka předložila knihu jízd, došlou poštu, pokladní 
knihu, výpis z účtu České spořitelny i účtu ČNB.  
Dne 17. 2. 2020 od 12:30 bylo zasedání kontrolního výboru. Výsledek kontroly viz. příloha č. 
1.   
 
K bodu 2: 
Termíny a časy jednání zastupitelstva. 
Petr Steinbach na zasedání kontrolního výboru žádal o změnu termínů a času konání 
zastupitelstev. Přál by si čas posunout na 18:00 z důvodu časové vytíženosti. Paní starostka 
informuje, že jednání zastupitelstev se dle usnesení koná každé první pondělí v měsíci a 
zastupitelé tedy vědí s velkým předstihem termíny dalších zastupitelstev.  
Hlasování o konání zastupitelstev první pondělí v měsíci: 6 hlasů pro 
Usnesení 1/3/2020: Zastupitelstvo odsouhlasilo konání jednání zastupitelstev první pondělí 
v měsíci.  
Dále se jednalo o čase konání zastupitelstva. Diskuze, zda neposunout začátek schůze 
zastupitelstva o hodinu později. Většině zastupitelů vyhovuje čas od 17 h. Zastupitel, který 
nemůže být přítomen začátku jednání z různých důvodů, může přijít kdykoliv během jednání.   
Hlasování o konání zastupitelstva od 18:00: 5 proti, D. Steinbachová se zdržuje. 
Hlasování o konání zastupitelstva od 17:00: 6 pro. 
Usnesení 2/3/2020: Zastupitelstvo odsouhlasilo čas konání zastupitelstev od 17:00.  
 



 
 
 
K bodu 3:  
Činnost obce za měsíc únor 
Bylo odesláno hlášení za odběr podzemní vody (na základě kterého pak obec platí množství 
odebrané vody), hlášení za odpadové hospodářství na Ministerstvo živ. prostředí, hlášení pro 
EKOKOM, statistické hlášení o hospodaření v obecních lesích pro ČSÚ.  
Firma pana Kyznara pokračuje na stavbě garáž-sklad pod obecní hospodou. 
Pan Jindřich informoval, že žádný zájemce o obecní dříví za cenu 299 Kč/pm, za podmínky že 
bude odvezeno minimálně 5 pm a  zajistí  si vlastní dopravu, se neozval.  
Firma ALMEA by toto dříví odvezla na štěpku za cenu 180 Kč/m3. 
Dále pan Jindřich informoval obec, že letos bude potřeba zalesňovat. Objednal sazenice 
smrku   8900 ks, buku 7800 ks. 
 
 
K bodu 4:  
Pronájem obecních pozemků - žádost N95/20 
Žádost viz. příloha č. 2. 
Hlasování o pronájmu těchto pozemků: 6 pro 
Usnesení 3/3/2020: Zastupitelstvo odsouhlasilo uzavření pachtovní smlouvy s žadatelem 
(žádost N95/20) na pět let s cenou 1200 Kč/ha. 
 
K bodu 5:  
Pronájem obecních pozemků - žádost N96/20 
Žádost viz. příloha č. 3. 
Hlasování o pronájmu těchto pozemků: 5 pro, pan Šašek se zdržuje hlasování. 
Usnesení 4/3/2020: Zastupitelstvo odsouhlasilo uzavření pachtovní smlouvy s žadatelem 
(žádost N96/20) na pět let s cenou 1200 Kč/ha. 
 
K bodu 6:  
Pronájem obecních pozemků - žádost N97/20 
Žádost viz. příloha č. 4. 
Hlasování o pronájmu těchto pozemků: 6 pro 
Usnesení 5/3/2020: Zastupitelstvo odsouhlasilo uzavření pachtovní smlouvy s žadatelem 
(žádost N97/20) na pět let s cenou 1200 Kč/ha. 
 
K bodu 7:   
Svoz bioodpadu 
Firma Stavoplast KL s.r.o. zaslala nové podmínky pro svoz bioodpadu pro obec Nicov (po 
dobu 5 let měla obec odvoz zcela zdarma). Nyní by si účtovala firma 2000 Kč za každé 
vyvezení kontejneru. 
Paní starostka informuje o možnosti, že by si obec koupila vlastní kontejner a platila by se 
pouze doprava (cca 1000 Kč). Cena nového kontejneru cca 45 000 Kč. D. Steinbachová 
dodává, že město Kašperské Hory mají svojí kompostárnu, zda by nebylo možné, vozit 
bioodpad sem. J. Čiefová zjistí tuto možnost.  P. Šašek navrhuje, zda by nebylo možné, zajistit 
vyšší kontejner, do kterého by se vešlo více odpadu, a svoz by nebyl tak častý. 



Bude řešeno na dalším zastupitelstvu. 
 
 

K bodu 8:  

Zastupitelstvo projednalo rozpočtové opatření č. 1/2020 (příloha č. 5). Starostka popsala 
jednotlivé položky zastupitelům. 

Usnesení 6/3/2020: Zastupitelstvo bere na vědomí rozpočtové opatření č. 1/2020. 

 

Vedle kontejneru na kov byl umístěn kontejner na olej. Lidé zde mohou ukládat v plastových 
láhvích oleje a tuky z domácností.                                                                                      

27. 3. bude přistaven kontejner na velkoobjemový odpad.                                                               
V termínu 7. a 8. 3. proběhne v Nicově a Řetenicích dezinfekce vody.                                                   
Část stromů v obci (lípy) jsou již odborně ošetřeny. 

 

 

 

Zapsala: E. Šašková                                    dne : 6. 3. 2020                                                                                                                                  

 

 

Ověřili:  D. Steinbachová                                                                            J. Josefík 

 

 

Starostka:  J. Čiefová 


